
 
Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 
Número de la sessió: 125 
Data: 15 de Juliol de 2021
Hora: 10:00 h 
Lloc:  virtual 

 
 
Assisteixen:  
 
Vicent Arbona 
Miguel Cerezo García 
Santiago Dolz Tena 
Víctor Flors Herrero 
Jordi Gamir Felip 
Monica Asunción Hurtado Ruiz 
María Fernanda López Climent 
Victoria Pastor Fuentes 
Rosa Perez Clemente 
Paloma Sánchez Bel 
Vicente Vives Peris 
Miguel Gonzalez Guzman 
Aurelio Gomez Cadenas 
Sara Izquierdo Zandalinas 
Emma Fernandez Crespo 
Damian Balfagon 
Gemma Camañes Querol 
 
Excusen l'absència: 
Josep Anton Jaques Miret 
Begonya Vicedo 
 
Ordre del dia 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta del Consell anterior.   
2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents comissions. 

• Reunió de directors 
• Informe de la negociació de la previsió d'espais per al curs 2021-2022 
• Apertura del termini per sol·licitar finançament del departament (pla 

estratègic) per a convidar ponents i conferenciants per a les assignatures 
• Futur de la parcel·la de cítrics  
• Sai TC de la tercera planta compartido con el Dpto de Quimica Fisica? 
• Ordinador de progenesis ja està en línia, falta que Cristian faci el calendari 

d’us però ja es pot utilitzar ( li ho tenim que recordar) 
• Camara visitable planta 0 

3. Hivernacles.  
4. Assumptes de tràmit. 

• Cambio de suplente en la comision del Grado en Quimicas: Jordi Gamir Felip por 
Victoria Pastor Fuentes 



• Compra de suministros LiCor para hacer el mantenimiento del mismo (137 €) 
 
7. Torn obert de paraula. 
 
 

Breu resum de l’acta vídeo digital 

1.Lectura i aprovació, si escau, de l'acta del Consell anterior. 

S’aprova per asentiment 

2.Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents 
comissions. 

-Vicent Arbona informa sobre la reunió de directors. 
- S’obri el termini per a demanar ponències convidades en assignatures del primer semestre 
fins al 11/10/21. 
- Parcel·la de cítrics, s’aprova llevar una tira dels cítrics 
- Se informa de que s’ha demanat un plànol de a quins laboratoris dona servei el SAI que 
està compartit entre el nostre departament i el de Quimica-Fisica per veure si val la pena 
reparar-ho o no. 
- Se informa de que l’ordinador que té el programari de Progenesis instal·lat ja està 
disponible per al seu ús i amb la llicència. 
- Se informa de que s’ha demanat un pressupost per a reparar la càmera visitable de la 
planta baixa. El pressupost inclou el canvi de l’evaporador, estanteries i llum. 
- S’informa de la negociació de provisió d’espais del departament.  

El laboratori TC1236 esta classificat com a despatx i s’ha demanat que ho classifiquen 
com a laboratori.  
S’està negociant la cessió de espai de vora uns 38 metres quadrats corresponents al 
seminari de la tercera planta per a despatxos. 
El despatx del IUPA que ocupa Ignacio Morell continua comptant com par de l’espai del 
departament i s’ha recordat la possibilitat de que quan ell es jubili eixe espai o un 
equivalent quedi a disponibilitat del departament. 
Vicent informa que el laboratori de la segona planta de uns 38 metres que actualment 
està assignat a Miguel Carda l’han cedit temporalment al grup d’ecofisiologia però no 
pertany al departament. 

- Es parla de fer una comissió dins del Departament per a indagar en saber el futur espai 
que ens assignaran al departament, on estarà, quants metres tindrà i demés coses. Es 
presenten diversos voluntaris i es queda en que se parlarà de qui formarà la comissió, es 
demanen propostes de conformació de la comissió. 
 
3. Hivernacles. 
Informen que han desaparegut uns plantons del hivernacle que eren de Vicent Vives 
 
 
4. Assumptes de tràmit. 
 



• Canvi de suplent en la comissió del Grau en Quimiques: Jordi Gamir Felip por 
Victoria Pastor Fuentes. S’aprova per assentiment. 

• S’aprova la compra de subministres per al LiCor. 
 
5. Torn obert de paraula. 

- Gemma Camañes pregunta com està el tema dels enviaments amb gel sec i 
comenta que a ella li ha tocat fer con conte seu personal amb DHL per a fer 
l’enviament. Des del departament s’acorda que es demanarà en la propera CID que 
la UJI faci un conveni amb alguna empresa de transports per a fer enviaments de 
mostres amb gel sec. 

- Gemma comenta de intercanviar la figura de la PAU de Maria Fernanda Lopez 
Climent per algú de l’àrea de Fisiologia Vegetal, Gemma se presenta voluntària per 
al nomenament. 

- Vicent comenta que ha arribat el nomenament d’especialista de la olimpíada de 
Biologia i que pareix que Begonya Vicedo ha dit que vol deixar-ho, es comenta de fer 
el canvi a algú de producció Vegetal en un consell de departament virtual asíncrono.  

 
 
 


